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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem kaptak megfelelő tájékoztatást a 
településvezetők a koronavírus-járvány aktuális helyzetéről?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A koronavírus-járvány első hullámában több polgármester is nehezményezte, hogy nem kaptak 
megfelelő tájékoztatást az aktuális esetszámokról városuk kapcsán. A rendkívüli jogrend bevezetése
során különleges felhatalmazást kaptak a városvezetők a járvány elleni védekezés kapcsán, azonban
pontos és naprakész adatok nélkül nem tudtak minden esetben adekvát intézkedéseket meghozni a 
helyi közszolgáltatásokkal, tömegközlekedéssel, egyéb intézményekkel, a kijárási korlátozással és 
lakosaik egészségének megóvásával kapcsolatosan. Sok városvezető beszélt arról korábban, hogy 
csak az aznapi operatív törzs tájékoztatójából kaptak információt a járványhelyzetről. 

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

Rendelkezett a kormány települési szintre lebontva pontos adatokkal az igazoltan koronavírussal 
megfertőződöttek számával kapcsolatban? 

Miért nem kaptak időben, már a járvány kezdetén hivatalos, pontos és naprakész információkat a 
polgármesterek a településükön lévő igazoltan koronavírussal megfertőződött betegek számáról és a
járványhelyzet aktuális helyzetéről? 

Most, a vírus második szakaszában milyen információt adnak a településvezetőknek, annak 
érdekében, hogy hatékonyabban tudjanak védekezni? 

Együttműködését előre is köszönöm és várom válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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